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VRAGEN van de PvdA van de heer R.O. Martens en mevrouw C.E. Bloemhoff 
betreffende fietsendiefstal en heling. 
(Binnengekomen: 1 februari 2011.) 
 
 
Het valt op dat fietsenheling de laatste jaren een hoge vlucht heeft genomen in 
Groningen. Persoonlijke ervaringen leren dat je vanaf schemering geen 100 meter kan 
afleggen in de binnenstad zonder een fiets aangeboden te krijgen door iemand 
(overigens tegen schappelijke prijzen). Er worden tegenwoordig zelfs al fietsen 
aangeboden recht voor het stadhuis. Dit zou er op kunnen duiden dat er weer meer 
fietsen worden gestolen. Bovendien geeft heling bij nacht en ontij een gevoel van 
onveiligheid. De ervaring leert dat helers vaak agressief reageren wanneer het aanbod 
tot heling wordt afgeslagen.  
 
Wat ook opvalt is dat het vaak dezelfde helers zijn wat doet vermoeden dat deze 
lieden zich moeilijk laten pakken. De cijfers over fietsendiefstal laten overigens grote 
fluctuaties zien die door kenners worden toegeschreven aan de invoering van nieuwe 
registratiesystemen (die eerst niet goed werkten). Ook lijkt het logisch dat de 
aangiftebereidheid van mensen daalt waar het fietsendiefstal betreft. Ondanks de 
ogenschijnlijke problemen met de statistieken, blijft fietsendiefstal een groot 
probleem. Volgens de PvdA is dit het moment om een extra inspanning te leveren om 
fietsenheling, en daaraan gekoppeld fietsendiefstal, aan te pakken. Gedacht kan 
worden aan het inzetten van agenten in burger die helers arresteren zodra ze fietsen 
aanbieden. Gezien de frequentie waarin de vragenstellers zelf fietsen aangeboden 
krijgen moet dat erg efficiënt zijn.  
 
 -Is het college bereid met de politie een actieplan ‘fietsendiefstal en heling’ te maken 
om het aantal fietsendiefstallen en fietsenheling met een extra inspanning te doen 
verminderen met een fiks percentage? 
 


